
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXXVIII/2021 

XXXVIII Sesja w dniu 30 września 2021 roku w formie online. 

Obrady rozpoczęto 30 września 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 17:45 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski (zalogowany w systemie godz.12:43) 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Krzysztof Mytych 

11. Wojciech Nowicki 

12. Małgorzata Pasierbska 

13. Michał Pater 

14. Dariusz Penkala 

15. Marcin Zając 

Lista obecności w załączeniu. Załącznik nr 1. 

Ad.1  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater otworzył obrady 

XXXVIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. Powitał uczestniczących w sesji  : 

burmistrza, zastępcę, skarbnika, kierowników jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy i 

Miasta Lubomierz, pracowników UGiM i radnych.  

W sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum do podejmowania decyzji,  uchwał.  
 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater  przedstawił   porządek 

obrad sesji: 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie XXXVIII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z XXXIV Sesji, XXXV, XXXVI i XXXVII Nadzwyczajnej Sesji  Rady 
     Miejskiej Gminy Lubomierz.   
  



4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 
    posiedzeniach  w miesiącu wrześniu br. 
5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 
7. Dyskusja. 
8. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 
9. Dyskusja. 
10. Możliwości Gminy Lubomierz w zakresie rozbudowy sieci wodociągowej. 
11. Dyskusja. 
12. Informacja z wykonania budżetu Gminy i Miasta za I półrocze 2021 roku. 
13. Dyskusja. 
14. Sprawozdanie na temat wypoczynku letniego. 
15. Dyskusja. 
16. Założenia na temat organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym 2021/2022. 
17. Dyskusja. 
18. Możliwości realizacji remontów planowanych dróg. 
19. Dyskusja. 
20. Schronisko Maciejówka – omówienie podjętych działań. 
21. Dyskusja. 
22. Utrzymanie czystości w Gminie.  
23. Dyskusja. 
 
24. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
   - udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lwóweckiego, 
   - określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Lubomierz na rok szkolny 2021/2022,   
   - wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy lokalu użytkowego na czas nieoznaczony  
     oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego zawarcia umowy, 
   - zmian w budżecie na 2021 rok, 
   - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz.   

    
25. Zapytania i interpelacje. 
26. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
27. Sprawy różne. 
28. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – zgłosiła zmianę  do porządku obrad 

sesji, wprowadzenie pkt. „Przedstawienie raportu kontroli świetli”c przed sprawami różnymi. 

Z-ca Burmistrza Gminy i Miasta Adam Skrzydłowski – zgłosił zmiany do porządku obrad –  

wprowadzenie w bloku uchwał pkt 24, projektów uchwał w sprawie: wyłączenia dróg 

gminnych  i włączenia dróg gminnych.  

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku obrad sesji, wprowadzenie pkt. „Przedstawienie raportu kontroli świetlic” 

przed sprawami różnymi, wprowadzenie w bloku uchwał pkt 24 w sprawie wyłączenia i 

włączenia dróg gminnych.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Chorążyczewski. 

 

Ad.3  

Przyjęcie protokołu XXXIV Sesji, XXXV, XXXVI i XXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu XXXIV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, 

Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata 

Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krystyna Andrzejczak 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Chorążyczewski. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu XXXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, 

Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata 

Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krystyna Andrzejczak 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Chorążyczewski. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu XXXVI Sesji Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Chorążyczewski. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu XXXVII Sesji Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, 

Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata 

Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krystyna Andrzejczak 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Chorążyczewski. 

 

Ad.4 

Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

posiedzeniach w miesiącu wrześniu br. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – Komisja Rewizyjna i Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji  na posiedzeniu w dniu 22 września 2021 r. -  nie wypracowały 

wniosków. 
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Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i ochrony Środowiska oraz Komisja Sfery 

Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa na posiedzeniu w dniu 22 września 2021 r. 

- nie wypracowały wniosków. 

 

Ad.5  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – Informacja Komisji Rewizyjnej z 

realizacji wniosków wypracowanych między sesjami:  

1. O wystosowanie pisma do Starostwa Lwóweckiego o odnowienie znaków poziomych 

przejście dla pieszych na odcinku drogi powiatowej – ul. Sportowa, ul. Majowa 

w Lubomierzu. Pismo w przedmiotowej sprawie zostało wysłane do Starostwa 

Powiatowego w Lwówku Śląskim. 

2.  O wystąpienie jako Rada Miejska Gminy Lubomierz do Kancelarii Prezesa Rady 

Ministrów o wpisanie zadania pt. „Budowa obwodnicy Chmielenia i Pasiecznika do 

rządowego programu „Nowy Ład”. Pismo zostało wystosowane i przesłane do 

Kancelarii Prezesa Rady Ministrów. 

O godz. 12:43 Zalogowany w systemie radny Radosław Chorążyczewski. W sesji uczestniczy 

15 radnych (pełny skład Rady MG). 

 

Ad.6 i 7                                                                                                                                                              

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami.                                

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2.                                                                                                  

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami, tj. za 

okres od 25 czerwca do 30 września 2021 roku przedstawił Burmistrz Gminy i Miasta 

Lubomierz Marek Chrabąszcz. 

Wydano następujące zarządzenia Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz: 

Zarządzenie nr 40/2021 z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie przeprowadzenia wyborów 

sołtysa i wyborów uzupełniających członków Rady Sołeckiej w Olesznej Podgórskiej i 

wyborów sołtysa w Janicach,                                                                                                                                                 

- Zarządzenie nr 41/2021 z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie zmian budżetu na 2021 rok,               

- Zarządzenie nr 42/2021 z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia pożyczki dla Straży 

Pożarnej w Wojciechowie,                                                                                                                              

- Zarządzenie nr 43/2021 z dnia 05 lipca 2021 r. w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej 

do przeprowadzenia naboru kandydatów na stanowisko urzędnicze w Urzędzie Gminy i 

Miasta Lubomierz,                                                                                                                                

- Zarządzenie nr 44/2021 z dnia 08 lipca 2021 r. w sprawie przeprowadzenia wyborów 

uzupełniających członka Rady Sołeckiej w Janicach, - Zarządzenie nr 45/2021 z dnia 15 lipca 

2021 r. w sprawie powołania Komisji do spraw szacowania i ustalania skutków powstałych 

wskutek  nawalnych opadów w deszczu w dniach 14 – 15.07.2021 r. na terenie Gminy 

Lubomierz w gospodarstwach domowych,                                                                                                   

-Zarządzenie nr 46/2021 z dnia 15 lipca 2021 r. w sprawie powołania Komisji do spraw 

szacowania strat i ustalania skutków powstałych wskutek nawalnych opadów deszczu w 

dniach 14 - 15.07.2021 r. w infrastrukturze drogowej i komunalnej na terenie Gminy 

Lubomierz,       
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- Zarządzenie nr 47/2021 z dnia 19 lipca 2021 r. w sprawie powołania Komisji do spraw 

szacowania strat i ustalania skutków powstałych skutek nawalnych opadów deszczu w dniach 

16 – 17.07.2021 r. na terenie Gminy Lubomierz w gospodarstwach domowych,                                    

-Zarządzenie nr 48/2021 z dnia 19 lipca 2021 r. w sprawie powołania Komisji do spraw 

szacowania strat i ustalania skutków powstałych wskutek nawalnych opadów deszczu w 

dniach 16 – 17.07.2021 r. w infrastrukturze drogowej i komunalnej na terenie Gminy 

Lubomierz,                                                                                                                                                

- Zarządzenie nr 49/2021 z dnia 23 lipca 2021 r. w sprawie zmian do budżetu na 2021 rok,                  

- Zarządzenie nr 50/2021 z dnia 26 lipca 2021 r. w sprawie  przeznaczenia do sprzedaży w 

drodze przetargu ustnego nieograniczonego prawa własności nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Lubomierz, położonej w obrębie Lubomierz 1,                                            

- Zarządzenie nr 51/2021 z dnia 29 lipca 2021 r. w sprawie zmian do budżetu na 2021 rok,               

- Zarządzenie nr 52/2021 z dnia 02 sierpnia 2021 r. w sprawie przekazania w użyczenie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lubomierz,                                                                       

- Zarządzenie nr 53/2021 z dnia 03 sierpnia 2021 r. w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego,                                                                                                                                            

- Zarządzenie nr 54/2021 z dnia 03 sierpnia 2021 r. w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego,                                                                                                                                            

- Zarządzenie nr 55/2021 z dnia 10 sierpnia  2021 r. w sprawie przekazania w użyczenie 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Lubomierz,                                                                        

- Zarządzenie nr 56/2021 z dnia 11 sierpnia  2021 r. w sprawie zmian do budżetu na 2021 rok,                               

- Zarządzenie nr 56/2021 z dnia 11 sierpnia 2021 r. w sprawie zmian do budżetu na 2021 rok, 

- Zarządzenie nr 57/2021 z dnia 19 sierpnia 2021 r. w sprawie wydania opinii o zmianie 

kategorii dróg na terenie Gminy Lubomierz,                                                                                              

- Zarządzenie nr 59/2021 z dnia 27 sierpnia  2021 r. w sprawie przedłożenia informacji z 

przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku oraz informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej na dzień 30 czerwca 2021 roku,                                                              

- Zarządzenie nr 60/2021 z dnia 30 sierpnia 2021 r. w sprawie zmian do budżetu na 2021 rok, 

- Zarządzenie nr 61/2021 z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie zmian do budżetu na 2021 rok, 

- Zarządzenie nr 62/2021 z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków Dyrektora Żłobka Gminnego „Wojtusiowa Kraina” w Wojciechowie,                             

- Zarządzenie nr 63/2021 z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie ustalenia rozkładu i wymiaru 

czasu pracy pracowników Urzędu Gminy i Miasta i Lubomierz,                                                           

- Zarządzenie nr 64/2021 z dnia 08 września 2021 roku w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego prawa użytkowania wieczystego 

Gminy Lubomierz, nieruchomości niezabudowanych stanowiących własność Skarbu Państwa, 

położonych w Lubomierzu przy ul. Majowej,                                                                                          

- Zarządzenie nr 65/2021 z dnia 09 września 2021 r. w sprawie powołania Komisji 

Rekrutacyjnej do przeprowadzenia naboru kandydatów na stanowisko urzędnicze w Urzędzie 

Gminy i Miasta Lubomierz,                                                                                                                                                    

- Zarządzenie nr 68/2021 z dnia 20 września 2021 r. w sprawie opracowania materiałów 

planistycznych na 2022 rok przez jednostki organizacyjne gminy, referaty, Straż Miejską oraz 

pracowników merytorycznych Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz uczestniczących w 

procesie planowania,   
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 - Zarządzenie nr 69/2021 z dnia 28 września 2021 r. w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej na czas oznaczony i ustalenia miesięcznego 

czynszu dzierżawy,                                                                                                                                        

- Zarządzenie nr 70/2021 z dnia 29 września 2021 roku w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji projektu programu współpracy Gminy Lubomierz z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 

2022 roku. 

Radna Anna Kalińska – zapytała o kwestię nauki -  przeniesienia dzieci z klas ósmych do 

budynku liceum.                                                                                                                             

Burmistrz Gminy i Miasta Marek Chrabąszcz – niektóre zajęcia zostały przeniesione do 

budynku liceum. 

 

Ad.8 i 9  

Informację z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami przedstawił Radny 

Powiatowy Wiesław Ziółkowski. Temat dróg jest najważniejszy. Został wyremontowany 

dalszy odcinek drogi na odcinku Pasiecznik – Pokrzywnik (część drogi została wykonana 

wcześniej). Na ostatniej Radzie Powiatu dyskutowaliśmy nad zamianą dróg – przejęcie przez 

Powiat drogi w Radoniowie, w zamian za drogi położonej w obrębie działki Milęcic i 

Wojciechowa oraz części działki zlokalizowanej przy ul. Sportowej.                                             

Radna Anna Kalińska – poruszyła temat wyremontowanej drogi  Milęcice – Wojciechów, 

której część poboczy w celu położenia linii światłowodowej została rozkopana, a po 

wykonaniu prac nie doprowadzono do pierwotnego stanu. Gmina po przejęciu tej drogi nie 

będzie miała możliwości wyegzekwowania napraw od inwestora, bo inwestor miał podpisaną 

umowę z Zarządem Dróg Powiatowych, a nie z Gminą. „Jestem przeciwko przejęciu drogi w 

obecnym stanie, chyba że starosta podpisze zobowiązanie o doprowadzeniu poboczy do 

pierwotnego stanu jaki był po remoncie. Z  obietnicami ze strony ZDP mam złe 

doświadczenia, np. przy drodze Milęcice – Wojciechów miały stanąć znaki ograniczające 

prędkość pojazdów jeśli zajdzie taka potrzeba. Takie były zapewnienia ze strony kierownika 

ZDP przy odbiorze tej drogi. Gdy okazało się, że potrzeba zaistniała i prosiliśmy o ustawienie 

znaków, otrzymaliśmy odpowiedź odmowną”.                                                                                         

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – zobowiązał się, że wszystko będzie wykonane. 

Radny Marcin Zając – to powinno być wykonane w ramach gwarancji drogi. Nawiązał do 

remontu drogi Popielówek – Lubomierz. Ludzie jeżdżą do pracy, dzieci do szkoły. Ile lat 

będziemy czekać na realizację?                                                                                                            

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – tak naprawdę nie wiemy, czy wojewoda przeznaczy 

pieniądze na remonty dróg i w jakim wymiarze.                                                                                  

Radny Marcin Zając – w związku z planowaną zamianą dróg – odnośnie ul. Sportowej, były 

zgłaszane uwagi w sprawie uchybień, droga powinna być spojona. Pomimo wniesionych 

uwag, do dnia dzisiejszego nikt z tym nic nie zrobił. Te drogi nie są przygotowane do 

przejęcia.                                                                                                                                                     

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – takich dróg w Powiecie jest wiele. Myślę, że to o 

czym Państwo mówicie zostanie w roku bieżącym wykonane.                                                          

Radna Anna Mielniczyn – bardzo mnie to martwi , ciągle słyszymy, że nie ma pieniędzy.  

W Milęcicach nowa droga zrobiona i czekamy na uwzględnienie reklamacji. Poprosiła o 

udzielenie odpowiedzi – kiedy będą usunięte drzewa uschnięte i konary na odcinku 

Lubomierz – Radoniów.     
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Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – zlecenie było dostarczone, rozpoczęto prace. 

Niektóre drzewa były pochylone w kierunku pól i nie można było podjąć działań, aby nie 

uszkodzić płodów rolnych.                                                                                                              

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – Powiat w każdym roku składa wnioski o dofinansowanie 

remontu dróg. Jedna droga, która nie otrzymała dofinansowania na remont w 2021 r., to 

właśnie droga na trasie Lubomierz – Radoniów. Wojewoda skierował pismo do Starosty, że 

nie 3 drogi otrzymają dofinansowanie i dlatego trzecią drogę musiano wycofać z projektu.                 

Do końca października zostanie złożony wniosek o remont przedmiotowej drogi w ramach 

tzw. „Nowego Ładu”.                                                                                                                         

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – będziemy robić wszystko, aby te drogi były 

zrobione.                                                                                                                        

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski  - wskazał na użycie wszystkich lobby, 

aby pozyskać środki na remont dróg.                                                                                                  

Radna Krystyna Andrzejczak – stwierdziła, że nie wyobraża sobie braku realizacji remontu 

drogi Lubomierz - Radoniów. W jaki sposób wytłumaczycie Państwo mieszkańcom 

Lubomierza brak naprawy drogi na tym odcinku.                                                                                                     

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – będziemy wnioskować, aby w 2022 r. przedmiotowa 

droga była wyremontowana.                                                                                                                      

Radny Marcin Zając - wskazał na zerwany most w Pławnej, od chwili powodzi do obecnej nie 

został naprawiony. Służby ratownicze korzystają z przejazdu, są ogromne utrudnienia, sprawa 

bardzo poważna. Proszę radnego powiatowego o zajęcie stanowiska .                                                                                  

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – nie wiedział o takich problemach, wskazał, aby 

zgłoszenia były dokonywane z Urzędu.  

Radny Marcin Zając – to nie jest normalne, żeby służby jeździły po takich drogach i jeszcze 

pretensje do ludzi, którzy się ratowali, że uszkodzili nawierzchnię.                                                                                         

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – rozmawiałem z mieszkańcami, były pisane pisma, 

petycje i przesłane do „Wód Polskich”.                                                                                           

Radny Marcin Zając – chciałbym złożyć wniosek o wycofanie tych uchwał z porządku obrad.  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – zasygnalizował, że to ostatni moment, bo skoro radny 

powiatowy składa deklarację o załatwieniu sprawy, to będzie wykonane. 

Radny Marcin Zając – wobec zaistniałej sytuacji złożył wniosek:  „Zmiana porządku obrad o 

usunięcie z bloku uchwał pkt 24 ppkt: f, g i h w sprawie przejęcia i wycofania dróg 

gminnych/powiatowych, do momentu usunięcia mankamentów dróg.                                                      

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – przedmiotowe uchwały może wycofać jedynie 

wnioskodawca projektów uchwał – burmistrz. Państwo możecie jedynie głosować nad zmianą 

porządku obrad.                                                                                                                                 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – zaproponował krótką przerwę, bo ma obiekcje nad 

zaistniałą sytuacją.                                                                                                                                      

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – jeśli będą problemy, to wycofujemy się z zamiany 

dróg, bo Powiat już podjął stosowne decyzje. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – ogłosił 15 min. przerwę w obradach sesji w godz. 

14:30 – 14:45. Godz. 14:45 – wznowienie obrad sesji.  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – musimy uwierzyć w zapewnienia ze strony radnego 

powiatowego. Bo jeśli starosta nie będzie chciał, to nie naprawi tej drogi. Był czas na 

przedyskutowanie podczas komisji stałych Rady Miejskiej Gminy Lubomierz.  
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Radny Marcin Zając – osobiście jestem zaniepokojony tym stanem dróg. Mieszkańcy 

Radoniowa nie doprosili się o wyczyszczenie rowów, sami je czyścili.  

Radna Krystyna Andrzejczak – radna Anna Kalińska od początku roku zgłaszała problemy, 

radny Marcin Zając również przedstawiał problematykę wcześniej, niestety bez rezultatów. 

Nic nie zostało zrobione.                                                                                                                       

Radna Anna Mielniczyn – również  ma obawy, czy ze strony Starostwa otrzymamy pomoc. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad o usunięcie z bloku uchwał pkt 24 ppkt: f, g i h w sprawie przejęcia i 

wycofania dróg gminnych/powiatowych, do momentu usunięcia mankamentów dróg.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Marcin Zając 

PRZECIW (7) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Mariusz Kozłowski, Alicja 

Murawska, Małgorzata Pasierbska, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Wojciech 

Nowicki, Michał Pater 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Mytych. 

Wniosek nie przeszedł, odrzucony. 

 

Ad.10 i 11.  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz - możliwości Gminy Lubomierz w zakresie rozbudowy 

sieci wodociągowej zostały omówione podczas posiedzeń komisji. Prezes Spółki ZUOK 

„Izery” nie mógł uczestniczyć w dzisiejszej sesji.  

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater –zapytał – co jeszcze można zrobić w tej sprawie? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – w pierwszej kolejności należałoby wyjść do 

mieszkańców z ankietą (rozpocząć od sołectwa Olesznej Podgórskiej i Milęcic). 

 

 

Ad.12 i 13.  

Informacja z wykonania budżetu Gminy i Miasta za I półrocze 2021 roku została 

przedstawiona i omówiona na posiedzeniach komisji wspólnych Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz przez Skarbnik Gminy i Miasta  Elżbietę Jaśkiewicz . 

Plan dochodów 37.947.700,00 zł, wykonanie 20.603.790,97 zł, co stanowi 54,30%. 

Wydatki zaplanowano w wysokości 38.679.892,00 zł, wykonanie 17.696.532,32 zł, co 

stanowi 45,75%.  Dochody związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i 

innych zleconych gminie ustawami 8.142.603,62 zł, wykonanie 4.487.943,99 zł, co stanowi 

55,12%. Wydatki plan 8.139.711,23 zł, wykonanie 4.447.299,43 zł, co stanowi 54,64 %.  
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Zaległości finansowe dochodów budżetowych  wyszczególnione na str. 30 sprawozdania, na 

kwotę 2.724.872,46 zł, co stanowi 13%. Wydatki na poszczególne zadania rodzajowe zostały 

wykazane na str.31 – 34.  Regionalna Izba Obrachunkowa  wystosowała opinię pozytywną do 

sprawozdania. Do przedstawionej informacji pytań nie było. 

Radna Krystyna Andrzejczak – wskazała na błąd w nazewnictwie instytucji LCK, figuruje 

zapis OKiS, nie został poprawiony. 

Skarbnik G i M  Elżbieta Jaśkiewicz  - z taką nazwą wysłano sprawozdanie do RIO, więc 

musi pozostać z błędem.  

 

Ad.14 i 15. 

Dyrektor Lubomierskiego Centrum Kultury Bogusław Chrzan - sprawozdanie na temat 

wypoczynku letniego Państwo otrzymaliście. Jeśli są pytania, to postaram się odpowiedzieć. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała  - ile dzieci skorzystało z tej formy wypoczynku? 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – biorąc pod uwagę ograniczenia związane z pandemią, 

skorzystało około 20 dzieci. 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4. 

 

 

Ad.16 i 17  
Założenia na temat organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym 2021/2022 zostały 

przedstawione przez dyrektorów szkół i placówek oświatowych na posiedzeniu Komisji Wsi, 

Budownictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Sfery Budżetowej, Gospodarczej i 

Przestrzegania Prawa. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5,6 i 7. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Pławnej Teresa Śliwińska – od momentu złożenia informacji 

do chwili obecnej nic nie uległo zmianie. Poproszę o pytania. 

Radna Anna Kalińska – czy udało się sprawnie przeprowadzić punkt dot. pływania, biorąc 

pod uwagę zaostrzenia pandemiczne? 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Pławnej Teresa Śliwińska – pandemia nie wpłynęła na 

zagrożenie programu pływania. Dzieci jeździły w soboty i w niedziele. Teraz jest realizowana 

kolejna edycja. 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego – Marek Kozak – informację otrzymaliście 

Państwo na posiedzenie wspólne komisji. Służę odpowiedzią, jeśli pojawią się pytania. 

Radna Krystyna Andrzejczak – jak funkcjonuje szkoła po zmianach? 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego – Marek Kozak – staramy się panować nad 

sytuacją, występuje dobry przepływ informacji między szkołami, Chcę podziękować za 

zaangażowanie panu Edwardowi Koreckiemu i pani Iwonie Łabuń. Wszystko odbyło się 

zgodnie z planem. Trwa wprowadzanie do systemu informatycznego Oświatowego (SIO). 

Dyrektor Żłobka „Wojtusiowa Kraina” w Wojciechowie – Agnieszka Trzeciak – Wolska – w 

żłobku również nic się nie zmieniło od momentu złożenia informacji.  

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – czy Urząd zabezpieczył środki 

finansowe na remont drogi dojazdowej? Przy przejściu dla pieszych nie ma żadnej informacji 

o przejściu dla dzieci. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – pierwsza część jest niemożliwa do realizacji, bo to są 

działki prywatne. Zapraszam do siebie na rozmowę wraz z kierownikiem RT, ustalimy 

możliwości działań. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – czy droga dojazdowa została ujęta do bieżących 

planów remontu? 

Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga – na tym odcinku drogi jest 

wymagany większy nakład finansowy, nie można ująć tego w bieżących remontach. 
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Dyrektor ZSP Marek Kozak – poinformował o pozyskaniu środków finansowych w 

wysokości 42 tys. zł na tablice interaktywne do szkoły ponadpodstawowej. 

 

Ad.18 i 19. 
Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga - możliwości realizacji remontów 

planowanych dróg zostały Państwu przedstawione w materiale i omówione na posiedzeniu 

komisji. Do końca października 2021 r. będziemy występować z wnioskami o dofinansowanie 

na remonty dróg. W pierwszej kolejności etapowanie remontu drogi na odcinku Wojciechów 

– Popielówek. 

 Materiał w załączeniu. Załącznik nr 8. 

Radna Anna Mielniczyn – zapytała o remont drogi w Radoniowie, w okolicy kościoła – czy 

będzie zrobiony? 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – dzisiaj będzie sprawa zakończona. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zwróciła uwagę na zanieczyszczenia drogi ul. Gryfiogórskiej. 

Wyjeżdżający rolnicy z ciągnikami, z pól zwożą błoto i pozostawiają na drodze. Straż 

Miejska powinna uczulić kierowców na czyszczenie kół. 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – zwrócono uwagę na zaistniałą sytuację 

właścicielowi firmy, obiecał, że usunie nieczystości. 

  

Ad.20 i 21.  
Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – jeśli zaplanujemy środki finansowe na remont 

Schroniska „Maciejówka” w Maciejowcu  - to podejmiemy działania. 

Radna Anna Kalińska – schronisko jest pięknym miejscem, warto poczynić działania, aby 

funkcjonowało. 

Radna Krystyna Andrzejczak – postarajmy się zaplanować środki finansowe na przyszły rok i 

podjąć realizację zadań. 

 

Ad.22 i 23.  

Kierownik RT Przemysław Kułaga - utrzymanie czystości w Gminie odbywa się tak, jak w 

poprzednich latach. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 9. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – słyszałem skargi od mieszkańców ul. Edukacji 

Narodowej dot. wymiany chodnika, przycinania zieleni . 

Radna Anna Mielniczyn – czy można byłoby prosić o utrzymanie czystości w gminie, np. w 

Radoniowie w okolicy kościoła (wzdłuż drogi). 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – przeprowadzono rozmowę z panem Majerem będzie 

czyszczone w miesiącu październiku br. 

Radna Anna Kalińska – czy w Milęcicach zostały usunięte chaszcze? 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – tak, chaszcze zostały usunięte. 

Radna Małgorzata Pasierbska – przy drodze wojewódzkiej nr 297 biegnącej przez Golejów 

znak ograniczenia prędkości jest niewidoczny -  do kogo należy zwrócić się z pismem? 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – należy złożyć wniosek do GDDiA, napiszę i złożę takie 

pismo. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – prośba do kierownika RT, aby w 

protokole dot. drogi wojewódzkiej, ująć zgłoszone uwagi. 
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Ad.24 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) - udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lwóweckiego. 

Z-ca Burmistrza Gim Adam Skrzydłowski – podjęcie przedmiotowej uchwały jest 

podyktowane licznymi  prośbami mieszkańców, pozbawionymi połączenia ze Lwówkiem 

Śląskim, jak i uczniami Gminy Gryfów Śląski , uczęszczającymi do szkół lubomierskich. 

Rządowy Fundusz zapewnia dofinansowanie na uruchomienie linii w 2021 r. z dopłatą do 

wozokilometra. 

 

Głosowano w sprawie: 
- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lwóweckiego,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, Anna 

Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Mytych. 

 

Uchwała nr XXXVIII/224/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Lwóweckiego; 

 

 

b) - określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Lubomierz na rok szkolny 

2021/2022. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
- określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Lubomierz na rok szkolny 2021/2022.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Mytych. 

 

Uchwała nr XXXVIII/225/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie określenia 

średnich cen jednostek paliwa w Gminie Lubomierz na rok szkolny 2021/2022; 
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c) - wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy lokalu użytkowego na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego zawarcia umowy. 

 

Radny Roman Moskwa – zapytał na jaki okres czasu byłaby dzierżawa lokalu.                                                 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – umowa byłaby na czas nieokreślony, ale zawsze 

może być wypowiedziana wcześniej. 

Radna Małgorzata Pasierbska – radni sygnalizowali umowę na okres 10 lat, i taka była 

sugestia podczas wspólnego posiedzenia komisji  a w projekcie uchwały wpisano wyrażenie 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy lokalu użytkowego na czas nieoznaczony …” i nie 

zmieniono zapisu. 

Radny Radosław Chorążyczewski – wskazał na zorganizowane zebranie wiejskie, na którym 

mieszkańcy uzgodnili dzierżawę przedmiotowego lokalu na okres 10 lat.  

Opinia społeczeństwa powinna zostać uwzględniona. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – nie wiem, czy pan doktor zgodzi się na przyjęcie 

takich warunków. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jeśli jest sugestia podpisania umowy na 10 lat, to na tyle 

podpiszę. 

Radny Roman Moskwa – uzupełnił wypowiedź – była mowa o 10 dzierżawie, ale mieszkańcy 

nie zgadzają się na sprzedaż.                                                                                      

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – przedstawiony projekt uchwały jest 

niezgodny z faktem, autor powinien zmienić projekt uchwały.                                                         

Radny Tadeusz Andruszków – tj. umowa terminowa, projekt uchwały powinien być 

zmieniony.  

Radny Radosław Chorążyczewski – wieś jest przeciwna sprzedaży, w grę wchodzi tylko i 

wyłącznie wynajem. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała, czy doktor był poinformowany o decyzji zebrania i 

czy w takiej sytuacji nie widzi zagrożenia do prowadzenia dalszej działalności. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – pan Burmistrz prosi o wycofanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy lokalu użytkowego na 

czas nieoznaczony oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego zawarcia umowy. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
- O wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy lokalu użytkowego na czas nieoznaczony oraz odstąpienia od obowiązku 

przetargowego zawarcia umowy,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Marcin Zając 

PRZECIW (1) 

Dariusz Penkala. 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Kozłowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Mytych. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy lokalu 

użytkowego na czas nieoznaczony oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego zawarcia 

umowy – WYCOFANY; 

 

d) - zmian w budżecie na 2021 rok. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – przedstawiła projekt uchwały  „§1.1. Zmniejsza się  plan 

dochodów ogółem o kwotę 2.094.461,96 zł w tym: 

1) wydatki bieżące o kwotę 392.560,66 zł; 
2) wydatki majątkowe o kwotę 1.701.901,30 zł. 

    2. Szczegółowy podział dochodów według działów, rozdziałów i paragrafów zawiera załącznik nr 1 

do niniejszej uchwały. 

 

§2.1. Zwiększa się  plan dochodów ogółem o kwotę 1.608.685,05 zł w tym: 

1) wydatki bieżące o kwotę 106.783,75 zł; 
2) wydatki majątkowe o kwotę 1.501.901,30 zł. 

    2. Szczegółowy podział dochodów według działów, rozdziałów i paragrafów zawiera załącznik nr 1 

do niniejszej uchwały. 

 

§3.1. Zmniejsza się  plan wydatków o kwotę ogółem 721.402,89 zł w tym: 

1) wydatki bieżące o kwotę 499.150,48 zł; 
2) wydatki majątkowe o kwotę 222.252,41 zł. 

    2. Szczegółowy podział wydatków według działów, rozdziałów i paragrafów zawiera załącznik nr 2 

do niniejszej uchwały. 

 

§4.1. Zwiększa się  plan wydatków o kwotę ogółem 581.387,75 zł w tym: 

1) wydatki bieżące o kwotę 565.205,34 zł; 
2) wydatki majątkowe o kwotę 16.182,41 zł. 

    2. Szczegółowy podział wydatków według działów, rozdziałów i paragrafów zawiera załącznik nr 2 

do niniejszej uchwały. 

 

§5. W wyniku zmian powstał deficyt w kwocie 345.761,77 zł, który zostanie sfinansowany przychodami 

pochodzącymi z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, o których 

mowa w art.217 ust.2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych. 

 

§6. Załącznik  nr 3 „Przychody i rozchody budżetu w 2021r.” do Uchwały nr XXVI/176/20 Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie budżetu Gminy i Miasta Lubomierz 

na 2021 rok otrzymuje brzmienie jak załącznik nr 3 do niniejszej uchwały. 

 

§7. W załączniku  nr 4 „Plan zadań inwestycyjnych na 2021 rok” do Uchwały Nr XXVI/176/20 Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie budżetu Gminy i Miasta Lubomierz 

na 2021 rok zmienia się nazwę zadań inwestycyjnych: 

w dziale 750 „Modernizacja budynku Urzędu Gminy i Miasta w Lubomierzu” na  „Modernizacja 

budynku Urzędu Gminy w Lubomierzu .  
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W dziale 900 „Rozbudowa sieci wodociągowej, kanalizacji sanitarnej i kanalizacji deszczowej na ulicy 

Majowej w Lubomierzu” na  „Rozbudowa sieci wodociągowej oraz rozbudowa z przebudową sieci 

kanalizacji sanitarnej i sieci kanalizacji deszczowej wraz z odgałęzieniami od projektowanych sieci do 

granic działek”.   

 

§8. Załącznik  nr 4 „Plan zadań inwestycyjnych na 2021 rok” do Uchwały Nr XXVI/176/20 Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie budżetu Gminy i Miasta Lubomierz 

na 2021 rok otrzymuje brzmienie jak załącznik nr  4 do niniejszej uchwały. 

 

§9. Załącznik  nr 8 „Planowane dochody z wpłat za korzystanie ze środowiska i wydatki na realizację 

zadań związanych z ochroną środowiska w 2021 roku ” do Uchwały Nr XXVI/176/20 Rady Miejskiej 

Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2021 

rok otrzymuje brzmienie jak załącznik nr  5 do niniejszej uchwały.  

 

§10. Załącznik  nr 9 „Wykaz dotacji na 2021 rok” do Uchwały Nr XXVI/176/20 Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2021 rok 

otrzymuje brzmienie jak załącznik nr  6 do niniejszej uchwały. 

 

§11. Załącznik  nr 10 „Plan wydatków na przedsięwzięcia realizowane w ramach funduszu sołeckiego 

w 2021 roku” do Uchwały nr XXVI/176/20 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 grudnia 2020 

roku w sprawie budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2021 rok otrzymuje brzmienie jak załącznik nr 

7 do niniejszej uchwały. 

§12. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz. 

 

§13. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. Uzasadniając przyczyny zmian” 

. 

Projekt Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – dostrzegł brak 

odzwierciedlenia w Sołectwie Wojciechów przesunięcia  środków finansowych na kwotę 

400,00 zł na tablice. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – „zmiany zostaną wprowadzone w październiku, 

widocznie nie zauważyłam”.   

 

Głosowano w sprawie: 
- zmian w budżecie na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Mytych. 

 

Uchwała nr XXXVIII/226/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian w 

budżecie na 2021 rok; 
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e) - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz, 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Mytych 

 

Uchwała nr XXXVIII/227/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz; 

 

f) - pozbawienia drogi kategorii dróg gminnych, 

 

Głosowano w sprawie: 
- pozbawienia drogi kategorii dróg gminnych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Mielniczyn, Marcin Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Mytych. 

 

Uchwała nr XXXVIII/228/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie  

pozbawienia drogi kategorii dróg gminnych; 

 

 

g) - zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 
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Głosowano w sprawie: 
- zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Mielniczyn, Marcin Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Mytych. 

 

Uchwała nr XXXVIII/229/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie  zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych; 

 

 

h) - zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
- zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Mielniczyn, Marcin Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Mytych. 

 

Uchwała nr XXXVIII/230/2021 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie  zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

 

Ad.25 

Zapytania i interpelacje – BRAK. 
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Ad.26  
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje– BRAK . 

 

Ad.27 
Przedstawienie Raportu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej z wizytacji świetlic wiejskich w 

maju i czerwcu 2021 roku. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – przedstawiła „Raport pokontrolny z 

wizytacji świetlic wiejskich w maju i czerwcu 2021 roku” wraz z wnioskami. 

Radna Małgorzata Pasierbska – w świetlicy w Golejowie wykonano instalację elektryczną. 

Pomieszczenie nie zostało wyremontowane, na scenie pozostawiono księgozbiór 

niezabezpieczony. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – obecnie prace są wykonywane przez konserwatora na 

zewnątrz. Później będzie wykonywał prace wewnątrz. 

Radna Krystyna Andrzejczak – „zasmuciło mnie jak przechowywane są książki, one są 

rzucone, tylko tyle, że w pomieszczeniu. Nie możemy okazywać braku szacunku ani dla 

mieszkańców, ani dla książek.” 

 

Ad.28  
W sprawach różnych.  

Radna Anna Mielniczyn – zapytała czy można liczyć na obkaszanie terenów zielonych. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odpowiedział – nie ma problemu, żeby zlecić to firmie. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – zakwestionował porządki na terenie 

miasta tylko i wyłącznie przez firmy. Na wsiach w dużej mierze porządkują mieszkańcy. 

Radna Anna Mielniczyn – jeśli chcemy, aby wsie wyglądały przyzwoicie, to raz w roku firma 

powinna wykaszać na wsiach. 

Radny Aron Bogusz – po drodze przy ul. Chopina bardzo szybko przemieszczają się 

samochody, należałoby zamontować progi zwalniające. 

Radny Powiatowy Wiesław Ziółkowski – problem był znacznie wcześniej sygnalizowany, 

faktycznie tam powinien być próg zwalniający. 

 „Chciałem podziękować za dobre głosowanie w sprawie dróg. W przyszłości to 

zaowocuje”. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski - w sesji miała uczestniczyć pani 

Agnieszka – pracownik Nadleśnictwa Lwówek Śląski, ale nie mogła się z Państwem 

połączyć. Do tematu powrócimy w przyszłości. 

Radna Anna Mielniczyn – zapytała o stronę internetową BIP – czy protokoły z sesji są na 

bieżąco zamieszczane ? 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – protokoły są na bieżąco zamieszczane po 

dokonanym głosowaniu. Dzisiaj przegłosowaliśmy protokoły  sesji XXXIV (czerwcowej), 

XXXV, XXXVI i XXXVII nadzwyczajnej sesji. Widnieją na stronie BIP Urzędu Gminy i 

Miasta Lubomierz oraz w programie e/Sesja. 

Radny Marcin Zając – prosimy o zabezpieczenie środków finansowych w przyszłorocznym 

budżecie na zakup samochodu strażackiego. 

Skarbnik Elżbieta Jaśkiewicz – GiM Lubomierz  - jestem za tym, ale z Ministerstwa 

Finansów nie mamy informacji potwierdzającej. 

Z-ca burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – przypomniał o poruszania się po urzędach, 

sądach w maseczkach. Mamy obowiązek noszenia maseczek. 
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Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – należałoby przedstawić opinię 

techniczną dot. określenia przyczyn powstania zarysowań ścian i stropów w budynku 

internatu w Lubomierzu. Radni uczestniczący w posiedzeniach Rady Budowy powinni 

przypomnieć o przygotowaniu dokumentów firmie odpowiedzialnej. Na posiedzeniach 

komisji chcemy mieć większą wiedzą w zakresie problematycznej sprawy. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o możliwości ograniczenia parkowania samochodów 

od posesji nr 11 przy Pl.Wolności do krzyżówki z ul. Wietora. Wyjeżdżają samochody, 

przechodzą piesi przez pasy, stanowi to dla wszystkich zagrożenie. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – zdarza się, że stoją tam 2 – 3 samochody pod 

znakiem. Jutro zostanie wysłany komendant Straży Miejskiej w celu rozeznania. Może 

należałoby założyć fotopułapki w celu usprawnienia i wyłapania nieprawidłowości. 

Radny Marcin Zając – istnieje problem z wyjazdem przy ul. Stogryna, zaparkowane 

samochody przy Przedszkolu uniemożliwiają wyjazd mieszkańcom. Należałoby stworzyć 

miejsca parkingowe.  

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – należałoby zrobić ulicę jednokierunkową i 

postawić znak.  

Przewodniczący Rady MG Michał Pater - poprosił o wyjaśnienia odnośnie złożonego 

projektu w sprawie remontu dróg. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – dot. ulic: Edukacji Narodowej, Stogryna, Majowej (od 

remizy straży pożarnej) do drogi powiatowej. Oprócz wymiany asfaltu, wymiana rur wodnych 

i kanalizacji. 

Ad.29  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Pater zamknął obrady XXXVIII sesji Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz. 
 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

 

Michał Pater  

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 
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